
 
 

Zápis z jednání Komise rozhodčích a delegátů Jihomoravského 

a Zlínského kraje (dále jen KRD) 

14. října 2024, 18:00 hodin, online - MS Teams 
 
Účast – J. Krkoška (předseda), P. Stoklásek (supervizor), A. Holičková, P. Števček 
 

Program: 
1) Situace okolo rozhodčích 
2) Programy podpory v oblasti rozhodčích 

3) Stížnost oddílu SVČ Včelín 
4) Různé 

• Hlavní školitel JMaZL 

• Velký počet disciplinárních trestů 

 
 

1. Situace okolo rozhodčích 

Počty rozhodčích 
P. Stoklásek seznámil členy komise s aktuálními počty rozhodčích. Oproti loňské sezóně došlo k poklesu počtů 
rozhodčích a naopak k nárůstů družstev. Z tohoto důvodu se KRD usnesla na tom, že požádá oddíly o spolupráci  
u soutěží 3+1, tedy soutěží, které píská jeden rozhodčí. 
 
Obsazování soutěží 3+1 
Sekretariát bude rozhodčí vytěžovat zejména na soutěžích 5+1 v páru a pokud bude rozhodčích dostatek, následně  
je využije u soutěží 3+1. I přes snahu sekretariátu obsadit rozhodčími všechny turnaje se vyskytují situace,  
kdy se rozhodčí do poslední chvíle na utkání nepodaří dosadit. V takové situaci informuje oddíl, že je nutné, aby byl 
turnaj odpískán pořadateli. Pořadatelům se také ne vždy podaří na poslední chvíli sehnat osobu na odpískání turnaje. 
Proto budou oddíly informovány, že mají vždy počítat s osobou na odpískání. Komise se shodla, že je lepší mít 
připraveno více osob a následně rozhodčí z řad pořadatelů zrušit. Tím bude zabezpečeno, že nebude na turnajích 
docházet k nedorozuměním v případě nepřítomnosti rozhodčího.   
 
 

2. Programy podpory v oblasti rozhodčích 

Kompenzace cestovného rozhodčích 
Komise ze zabývala programem podpory, který si klade za cíl podporu oddílů které při vyplácení cestovného rozhodčím 
v rámci regionálních ligových soutěží JM a ZL kraje překročí určenou částku za jedno družstvo. 
 
Kvantitativní rozvoj rozhodčích 
Další programem, který si klade za cíl podporu oddílů jejichž členové registrovaní v ČF se budou podílet  
na kvantitativním růstu rozhodčích v Jihomoravském a Zlínském kraj. 
 
Další programy 
Dále byly řešeny další varianty programů podpory pro budoucí rozvoj a motivaci pro navyšování počtu rozhodčích. 
 

3. Stížnost oddílu SVČ Včelín 

Stížnost 
Komise obdržela stížnost od oddílu SVČ Včelín. Stížnost se týkala nevhodného chování rozhodčích, které se týkalo 
zejména nevhodného vyjadřování a výrazů. Sekretariát oslovil jak soupeře týmu SVČ Včelí, tak pořadatelský oddíl a 
v neposlední řadě i rozhodčí, aby měl vyjádření všech zúčastněných stran. Vzhledem k tomu, že žádný oslovený oddíl 
informace vyplývající ze stížnosti nepotvrdil a nevhodné chování tedy nebylo prokázáno, komise nebude dále situaci 
prošetřovat. 
 
 



 
 

 
Rozhodnutí komise 
Vzhledem k tomu, že komise po vyslechnutí všech zúčastněných stran nemůže nevhodné chování rozhodčích prokázat, 
jelikož nebylo potvrzeno žádnými svědky a na hale není instalována kamera pro případné zpětné zhlédnutí 
videozáznamu, nebude komise stížnost předávat k prošetření disciplinární komisi. KRD přesto navrhla, aby člen 
sekretariátu probral s dotyčnými rozhodčími samotný obsah stížnosti a upozornil je na možnosti vhodného řešení 
krizových situací v průběhu utkání nebo turnaje. 
 

4. Různé 

Hlavní školitel regionu 
Do pozice hlavní školitelky regionu byla navržena členka komise Alžbeta Holičková. S podporou ostatních členů tedy 
byla schválena a bude zastávat pozici hlavní školitelky regionu. 
 
Velký počet disciplinárních trestů 
Člen KRD P. Števček, který zastává i pozici člena DK přednesl informace o počtu řízení DK. Zároveň podotkl, že 
rozhodčí nejsou řádně seznámeni s průběhem DK. V průběhu letošní sezóny proto bude v rámci vzdělávání rozhodčích 
zařazen seminář, který je seznámí s procesními náležitostmi disciplinárních řízení, aby nedocházelo k procesním 
nesrovnalostem. 
 
Jednání ukončeno ve 20:20. 

Zapsal P. Stoklásek, ověřil J. Krkoška 

 

Další řádné jednání KRD JMaZL proběhne dle dohody členů v úterý 27. 11. 2024 v 17:00 v Restaurace Sharingham 

Brno. 

 

 


